
 

UCHWAŁA Nr XLV/389/18 

Rady Gminy Działdowo 

z dnia 4 października  2018 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Działdowo. 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2018 r. 

poz. 994 z późn.zm. ) w związku z art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. – Kodeks postępowania 

administracyjnego (Dz.U. z 2018 r. poz. 149 z późn.zm.) Rada Gminy uchwala, co następuje: 

§ 1. Skargę złożoną przez Państwa W. na brak działania Wójta Gminy Działdowo w kwestii dojazdu do posesji 

stanowiącej mienie gminy,   uznaje się za zasadną 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

   

  

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

 

Mirosław Zieliński 



 

Uzasadnienie 

 W dniu 9 sierpnia 2018 r. do Rady Gminy Działdowo wpłynęła skarga  na brak działania  Wójta Gminy 

Działdowo w kwestii dojazdu do posesji, stanowiącej mienie gminy.  

Stosownie do § 56 ust.1 Regulaminu Rady Gminy Działdowo, stanowiącego załącznik nr 2 do Statutu Gminy 

Działdowo skargę przekazano do rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej.  

Komisja Rewizyjna na posiedzeniach w dniach  28 sierpnia 2018 r. oraz 6 września 2018 r. zapoznała się 

z wyjaśnieniami złożonymi przez Wójta Gminy Działdowo, pracownika urzędu oraz wysłuchała stanowiska 

Państwa W. Na podstawie uzyskanych informacji, przedłożonych dokumentów jak i dokonaniu wizji w terenie 

ustalono, co następuje: 

Państwo W. zamieszkują nieruchomość, wchodzącą w skład mieszkaniowego zasobu gminy Działdowo.  

Dojazd do przedmiotowego lokalu jest utrudniony.  

W 2014 roku został wybudowany plac zabaw, który utrudnia dojazd do lokalu. 

Państwo W. wielokrotnie rozmawiali na ten temat z Panem Wójtem i pracownikami Urzędu Gminy, którzy 

wykazywali wiedzę w postaci rozwiązania tego problemu. 

Dnia 13 lipca 2017 roku Pan W. złożył podanie o drogę dojazdową do posesji. Do dnia dzisiejszego nie 

otrzymał  odpowiedzi. 

Członkowie Komisji po rozmowie z Panią W, Panią Iwoną Szkotnicką Sołtysem  Sołectwa Wysoka  

i pracownikami Urzędu Gminy widzą rozwiązanie tego problemu. 

Zdaniem  komisji niedopuszczalne jest jednak nieudzielenie odpowiedzi osobom składającym podanie  

w związku z czym skargę należy uznać za zasadną. 

 


